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Ερώτηση 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 

Θέμα: «Εθνικό Δίκτυο 17 Μονάδων Εγκεφαλικών στα Νοσοκομεία της Χώρας» 
 
Σύμφωνα με τα τελευταία διαθέσιμα στοιχεία, οι θάνατοι από εγκεφαλικά επεισόδια αποτελούν 
τη δεύτερη αιτία θανάτου στη χώρα μας μετά τα καρδιολογικά προβλήματα. 
 
Περίπου 60.000 αγγειακά εγκεφαλικά επεισόδια σημειώνονται κάθε χρόνο στην Ελλάδα, 
αριθμός αρκετά μεγαλύτερος απ’ ό,τι στην Ευρώπη. Η αναλογία εγκεφαλικών στη χώρα μας ανά 
100.000 πληθυσμού κυμαίνεται γύρω στα 500 ετησίως, ενώ στην Ευρώπη ο αριθμός είναι 
περίπου 350-400. 
 
Ειδικά για την περίπτωση των ισχαιμικών επεισοδίων, που αποτελούν το 85% του συνόλου των 
εγκεφαλικών επεισοδίων παγκοσμίως, υπάρχει τρόπος αποτελεσματικής αντιμετώπισής τους 
είτε με θρομβόλυση μέσω φαρμακευτικής αγωγής, είτε με θρομβεκτομή που απαιτεί 
χειρουργική επέμβαση. 
 
Όπως σχεδόν σε κάθε νοσοκομείο της χώρας, υπάρχει μονάδα εμφραγμάτων, έτσι θα έπρεπε να 
υπάρχει και μονάδα εγκεφαλικών επεισοδίων.  
 
Σε σχετικό δελτίο τύπου σας πριν ένα χρόνο (27/9/2023) είχε ανακοινωθεί η δημιουργία ενός 
εθνικού δικτύου 17 μονάδων εγκεφαλικών, με 6 κλίνες ανά μονάδα, το οποίο θα καλύπτει όλες 
τις περιφέρειες της Ελλάδας, ώστε χιλιάδες ασθενείς να νοσηλεύονται ετησίως με 
προσδοκώμενο όφελος λιγότερους θανάτους από εγκεφαλικά ετησίως, λιγότερους ασθενείς με 
αναπηρία και ισάριθμα λιγότερες νοσηλείες ασθενών σε κέντρα αποκατάστασης. 
 
Ύστερα από τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η δημιουργία του δικτύου αυτού και πότε αναμένεται η 
ολοκλήρωσή του στα νοσοκομεία της χώρας;   
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